



HEALTH  
HAPPINESS  
LEARNING  
GROWTH



DESKS AND  
CHAIRS



# CREATE A SAFE AND HEALTHY TEACHING SPACE FOR GLOBAL EDUCATION

为全球教育事业缔造  
安全健康的教学空间

课桌椅是教育机构的基本设备，对儿童青少年的健康有重要影响。课桌椅的高度、桌面大小、桌斗空间以及桌椅、桌脚护套等方面会影响学生的身体健康和学习环境。汇鸿课桌椅符合新课改精神、小班化教学、初高中课堂教学等桌面需求。

Desks and chairs are the basic equipment of educational institutions and have an important impact on the health of children and adolescents. The height of the desk and chair, the size of the table top, the space of the desk and the desk, chair, and the foot cover of the desk will affect the health of students and the learning environment. Hyhoo desks and chairs meet the desktop needs of the new curriculum reform spirit, small class teaching, middle and high school classroom teaching.

## HEALTH HAPPINESS LEARNING GROWTH

健康·快乐·学习·成长

## 天马星系列

Desks and chairs

汇鸿天马星系列，融合印第安人“鹰羽冠”元素于产品，传达勇敢、热情、崇高的精神。

桌椅独特“H型”造型，给使用者提供更宽腿部空间。

椅子座背采用高强度塑料材质，椭圆元素的排列方式借用“鹰羽冠”的形态融合于产品之中，透气功能与形态美感并存，同时椅面与背面具备一定可变倾角设计，适应不同学子对舒适角度不同的要求。





移动组合桌椅，可灵活自由搭配，适应现代化多样学习模式。

The mobile combination table and chair can be flexibly matched freely, adapting to modern and diverse learning modes.

## Enjoy THE FUN of LEARNING

享受学习与讨论的乐趣









桌面凹槽设计，可放铅笔文具等，避免掉落。

The desktop groove design can put pencils and stationery, etc., to avoid falling.

## MAKE COMMUNICATION EASIER

让交流更轻松



桌面光滑无毛刺，边角圆滑不伤手。

The table top is smooth and burr-free, and the corners are round and don't hurt your hands.







# CREATE A HEALTHY LEARNING ENVIRONMENT

营造健康学习环境



✘ 防滑桌脚，不易侧翻，站地平稳，经久耐用。

Non-slip table legs, not easy to roll over, stand smoothly, and are durable.



KZ-2871  
727\*400\*760mm



KZ-2872  
600\*400\*760mm



KZ-2874  
655\*455\*760mm

产品材质 Product material

---

板材  
Plank



藕粉      黄色      棕色      黑咖

钢架  
Frame



白色      灰色      粉红色      水绿色      灰蓝色